
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 114
van ELS STERCKX
datum: 9 november 2022

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Dierenwelzijnslabel  -  Stand van zaken

De minister heeft in 2019 aangekondigd dat hij werk zou maken van een 
dierenwelzijnslabel voor producten van dierlijke oorsprong naar analogie met het 
Nederlandse ‘Beter Leven Keurmerk’.

1. Wat is de huidige stand van zaken van dit centrale keurmerk?

2. Welke stappen zet de minister om de invoering van een dierenwelzijnslabel in 
Vlaanderen te versnellen?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 114 van 9 november 2022
van ELS STERCKX

1. Ik verwijs naar het antwoord dat ik gaf op vraag nr. 670 van 28 juni 2022. Er is 
sedertdien nog een overleg geweest met de consultant.

2. De oprichting en dus de erkenning van die vzw is afhankelijk van een initiatief, 
enerzijds vanuit de civil society, anderzijds vanuit de productieketen. Ik sta hierover 
in contact met de consultant en blijf dit opvolgen.


